
Til: Medlemmer af Holtug Samarbejdsforum 

Nedenstående er udpluk af referatet fra det seneste møde i Samarbejdsforum, den 19. maj. 

Som det fremgår af pkt. 3a. skal der gives besked til alle, når fondene har vurderet og svaret på vores 

ansøgninger om støtte. 

 

Vi har nu fået svar på alle vore fondsansøgninger – og desværre - alle er negative. 

 

Næste skridt er så, (iflg. Pkt. 3b.) at Samarbejdsforums medlemsforeninger tager stilling til om der kan ydes 

et tilskud til udskæring af ”Klintekongen”.  

Da projektet gerne skulle gennemføres her i sommerperioden, anmodes foreningerne om snarest muligt, at 

tage stilling til om – og hvor meget foreningen vil donere til formålet. Skriv til Hans: iuhak@hotmail.com 

   

Når jeres svar foreligger, tages stilling til om det bliver nødvendigt med en borgerindsamling. 

 

På vegne af Samarbejdsforum 

Indkalder, ordstyrer og referent fra mødet 19. maj. 

Hans 

Borgerforeningen  

 

 

Ad 3 : Klintekongen. Udviklingen af Grønningen har været i fokus i projektet 

Landsbyernes naturlige fortræffeligheder. Vores samarbejde med Bo Karberg er afsluttet. Pt. 

arbejder vi på at skabe Klintekongens magiske have. En klintekonge udskåret af en 

egetræsstamme på 6 m x 1,25m. Omringet af frugttræer. Vi har fået 41.500 kr. betinget, fra 

Kulturpuljen i Stevns Kommune, til indkøb af egetræsstamme liggende på et leje af robinie 

stammer. Vi mangler 46.500 til udskæring af stammen. (se bilag). Planen for at skaffe 

dette beløb blev aftalt til flg.: 

a. Vi har stadig fondsansøgninger liggende hos friluftsrådet og vaskerifonden og venter svar i 
maj 2021. Vi ser om disse svar giver muligheder. Når svar foreligger gives besked til alle i 
samarbejdsforum. 

b. Hvis ovenstående ikke giver resultat går medlemmer af samarbejdsforum hjem til egne 
bestyrelser og spørger om foreningen kan medvirke til at finde midler til udskæringen. Villy 
spørger lodsejerne. Samtidig arrangerer vi en målrettet indsamling blandt vores borgere til 
udskæringen af Klintekongen. 

  

 

 


